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Z A P I S N I K 
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u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 
 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO Grada Delnica, 
Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i 
čitaonice Delnice, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno 
uređenje i promet, Nikola Muvrin, direktor „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Davorin Klobučar, djelatnik GSC 
Delnice, Mirela Srkoč Šenkinc, direktorica Turističkog ureda Turističke zajednice Grada Delnica, Tihana 
Ljubojević, pedagogica u Dječjem vrtiću „Hlokica“ Delnice, vrtić, Dragan Abramović, zapovjednik JVP 
Delnice, Tibor Briški, službenik Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave i 
Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Zvezdana Jerković umjesto koje sjednici prisustvuje 
Tihana Ljubojević, Dario Medvedec umjesto kojeg sjednici prisustvuje Davorin Klobučar i Tomislav Mrle 
umjesto kojeg sjednici prisustvuje Tibor Briški. 
 
PLANSKI KOLEGIJ 
 
ĐULIO JUSUFI 

- Nastavljaju se aktivnosti oko izrade Proračuna za 2015. i projekcijskim godinama. Još uvijek nisu 
objavljene upute Ministarstva financija.  

- Pripreme za sjednicu Gradskog vijeća i sjednicu Odbora za financije. 
- Danas mora otići u Erste banku vezano za otkup stana sa stanarskim pravom u Lučicama. 
- Napravit će se obračun plaće za listopad, obrazac RAD 1, obračun za volontere, ugovor o djelu, 

mjesečno usklađivanje prihoda, tekući poslovi. 
 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Uz svakodnevne aktivnosti oko rada s korisnicima dat ćemo naglasak na pripremu susreta „Djeca 
djeci“ što će se upriličiti u petak u 18 sati u u Radničkom domu.   

- S obzirom na posjet predstavnika Državnog arhiva bit će potrebno postupiti dokumentaciju po 
njihovim traženjima što je dugoročni projekt na kojem se mora raditi. 

- Razmotrit će se ponude za tiskanje straničnika. 
- U radio-emisiji „Čitateljski kutak“ obradit će se dvije priče mladih Delničana.  
- Radit će se na ažuriranju web stranice.  
- U srijedu će prisustvovati promociji knjige Antuna Crnkovića. 
- Postavit će se izložba haiga. 

 
 



DAVORKA GRGURIĆ 
- Sređivanje zemljišta u vlasništvu Grada po pristiglim rješenjima i ostalim promjenama koje se 

događaju. 
- Sređivanje evidencije vezano uz legalizaciju odnosno bespravno sagrađene građevine.  
- Izdavanje posebnih uvjeta gradnje: uvidi u glavni projekt po zahtjevima od Službe za prostorno 

uređenje. 
- Napravljen je popis javne rasvjete, potrebno je naručiti oznake. 
- Obavit će uviđaj vezan za ukidanje javnog dobra i sređivanje okućnice privatnog objekta. 
- Napravljen je prijedlog novih cijena zemljišta. 
- Kreće se sa sanacijom Doma u Brodu na Kupi po pristigloj ponudi. 
- Postupa se po zahtjev MO Lučice za uređenje javne površine.  
- Radi se na popisu vezanom uz elementarnu nepogodu. 
- Dobivena je ponuda vatrogasaca za sječu stabala uz cestu prema Podgori. Ovaj tjedan dogovorit 

će se radovi. 
- Raspisat će se natječaj za zakup poljoprivrednog zemljišta. 
- Radi se na nabavci i popravku novogodišnje dekoracije. 
- Provode se aktivnosti vezane uz sufinanciranje sanacije stepenica na objektu u Lujzinskoj. 
- Izvršit će se pregled izvedenih radova u tijeku prošlog tjedna. 
- Redovito se radi na održavanju javne rasvjete, cesta i oborinske odvodnje. 
- Poslati će se računi za najam prostora u zgradi Gradske uprave, za najam poslovnog prostora kao i 

računi za 3. kvartal komunalne naknade za V3.  
- Pripreme za sjednicu Gradskog vijeća. 
- Obaviještena je od vlasnika Caffe bara „Zrinski“ da je preselio u svoj prostor iz gradskog prostora 

gdje je imao problema s grijanjem. Gradonačelnik navodi da takvo ponašanje nije prihvatljivo, 
radi se o nelojalnoj konkurenciji. Za ovaj prostor raspisat će se natječaj. Nadovezao se predsjednik 
MO Brod na Kupi Davorin Klobučar koji navodi da će to biti tema sutrašnjeg zbora građana.  

- Obzirom na učestala parkiranja automobila na žutim poljima u Supilovoj ulici gradonačelnik je 
zatražio nabavu „žutih lisica“ jer je očito da neće biti reda bez sankcija. Prometni redar mora se 
pozvati na Zakon o sigurnosti prometa na cestama jer se radi o priječenju kolnog prilaza. 
Nadovezao se Dragan Abramović rekavši da se isto to događa i pred Vatrogasnim domom.  

- Gradonačelnik je zatražio da se prolaz iz Supilove ulice prema groblju kraj kapelice označi kao 
prilaz za invalide.  

 
NIKOLA MUVRIN 

- Blagdan Svih svetih prošao je u redu, bilo je pohvala na račun organizacije. Groblje je bilo čisto i 
nije bilo prigovora. 

- U planu je redovno čišćenje groblja, postavljanje nekoliko prometnih znakova prema Razlogama, 
skupljanje lišća s javnih površina te košnja još nekih površina. 

- Danas počinju radovi na bini u Brodu na Kupi. 
- Radnički dom priprema se za predstojeća događanja. 

 
DAVORIN KLOBUČAR 

- Obavljaju se intenzivne pripreme za Festival žena u Kninu koji se održava u subotu i na koji će 
otići delegacija Grada Delnica i članice Društva športske rekreacije Parejda. Nada se da će 
Delnice biti najavljene kao budući organizator festivala. 

- Info punkt je započeo s radom. GSC dežuran je sutra. 
- Održat će se sastanak sa sportskim udrugama, korisnicima objekata, kako bi se uskladili termini 

korištenja sportskih objekata i razriješili problemi. 
- U Brodu na Kupi sutra se održava zbor građana. 



‐ Za bazen još uvijek nije stigao dio koji nedostaje da bi se stavio u funkciju. Gradonačelnik je 
zatražio informaciju zbog čega sve kasni odnosno kada se konačno može očekivati stavljanje 
bazena u funkciju kako bi djeca napokon mogla započeti s treninzima. 

 
MIRELA SRKOČ ŠENKINC 

- Obradit će se turistički promet za mjesec listopad. 
- Radit će se na organizaciji nastupa ansambla „Lado“ koji će nastupiti u Sportskoj dvorani 11. 

studenoga. Danas započinje prodaja ulaznica. 
- Turistička zajednica uključit će se u „Delničku adventsku bajku“. 
- U srijedu prisustvuje Memorijalnom danu Gorskog kotara. 
- Za utorak ili srijedu najavljena je sjednica Koordinacije TZ Gorskog kotara. Koordinatorici je 

prenijela temu medvjedića i to će biti jedna od točaka dnevnog reda.  
- Sudjelovati će na „Danima tartufa“ u Buzetu. 
- Pripremit će materijale za sjednicu Nadzornog odbora. 
- TZ Kvarnera raspisala je javni poziv za nove članove Kvarner family te će animirati iznajmljivače 

da se uključe u projekt. 
- Otvorenje info točke u prostoru Turističkog ureda. 

 
TIHANA LJUBOJEVIĆ 

- Započinju aktivnosti vezane uz Mjesec knjige te će se upriličiti posjet Narodnoj knjižnici i 
čitaonici. 

- Izvršit će se uvid u rad odgojno-obrazovnih skupina Krijesnice i Bubamarci. 
- Sređivat će se pedagoška dokumentacija te raditi na izvješću pripravnice. 
- Za utorak je zakazana sjednica Upravnog vijeća vezano za zapošljavanje više medicinske sestre. 
- U četvrtak ravnateljica sudjeluje u emisiji „Znanje je moć“. 
- Obavljat će se aktivnosti vezane uz eko školu. Prikupljat će se tetrapak ambalaža. 

 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 

- Kroz vikend smo imali 2 intervencije – otvaranje stana i požar automobila. 
- Danas će se oličiti fasada odnosno stupovi ispred garažnih vrata. 
- U srijedu, na Memorijalni dan Gorskog kotara, oglasit će vatrogasnu sirenu u 7,00 sati. 
- Obavljat će se orezivanje grana u Podgori. 
- U petak je otvorenje info punkta. 
- Ostale redovne aktivnosti – dan tehnike, dan čišćenja, stavljanje nove tehnike u uporabu. 

 
GORDANA PISKAČ 

- Još uvijek traju radovi na Supilovoj ulici. 
- Obavljaju se aktivnosti vezane za cestu prema Razlogama, radi se na čišćenju propusta, a obavit 

će se i razgovor s Hrvatskim šumama radi orezivanja stabala u propustima, te s geometrom 
vezano za parcelacijski oblik zemljišta.  

- Izrađivat će se Proračun za 2015. godinu. 
- Sutra će se održati sastanak s Palfinerom vezano uz Poslovnu zonu Kendar i kupnju odnosno 

prodaju zemljišta. U petak je došla do saznanja vezano za proceduru upisa Grada kao vlasnika tog 
zemljišta. Od Ministarstva poljoprivrede dobiveno je rješenje temeljem kojeg će Hrvatske šume 
izraditi izračun. Zemljište se prodaje po cijeni od 10.000 kuna za hektar dok korisne funkcije 
šuma neće biti ispod 200.000 kuna.  

- Sutra se u Fondu održava sastanak vezan za pretovarnu stanicu Sović Laz. 
- Obavljat će se aktivnosti za ugovaranje dodatnih radova na Supilovoj ulici odnosno na usklađenju 

sa Zakonom o javnoj nabavi, pripremit će se dokumentacija za pregovarački postupak. 
 
 



TIBOR BRIŠKI 
- U četvrtak se održava sjednica Gradskog vijeća nakon čega će se izraditi zapisnik, poslati 

materijali na nadzor, pripremiti odluke za potpis. 
- Otvorit će se info-centar, Delnice su 8 grad u Hrvatskoj koje ga ima. 
- Danas se obavlja očevid u Brodu na Kupi vezano uz obitelj Bolf. 
- Kontaktirat će se FINA vezano za zaštitarsku službu. 
- Do srijede traje rok za prijavu kandidata za stručno osposobljavanje. 
- Obzirom na bolovanje kolegice Sande imovinsko pravni poslovi se ne obavljaju. 
- U organizaciji Policijske postaje posjetit će se Dom mladih u Rijeci a vezano za prometnu mladež. 
- Za stan „Polić“ potrebno je organizirati čišćenje stana, napraviti procjenu i pripremiti prijedlog za 

Gradsko vijeće. 
- Kontinuirano se radi na zemljišnim zajednicama. 
- Očekuje se odgovor Župana vezano uz potpisivanje sporazuma za ostavinu Janet Majnarich. 

 
 
 
Dovršeno u 8,50 sati. 
 
 
 
Tajnica gradonačelnika       Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 
 
 
 
 
 
 
 


